
 

Confidential 

Den Selvejende Institution - Herning Svæveflyvecenter 

Bestyrelsens beretning 2021 

Op til Generalforsamlingen den 26. Maj 2021, havde den tidligere bestyrelse valgt, at de alle ønskede at 

træde ud af bestyrelsen. Dette betød at den nuværende bestyrelse alle var nye i dette erhverv. Med lidt 

støtte fra den tidligere formand samt rådgivning fra erfarne klubkammerater, syntes vi at det er gået godt.  

Vi har året igennem haft et godt samarbejde i bestyrelsen samt med klubbens bestyrelse. Dette har været 

vigtig især i år, da det hurtigt blev tydeligt at taget på hangar 2, hangar 3 samt materiel hangar er forbi 

sidste anvendelses dag. Så nu er benarbejdet gjort og pengene er på plads. Dette betyder at vi alle kan 

glæde os til at få godt 1000kvm nyt (TÆT)tag lagt i løbet af foråret 2022 

Ud over taget er vi nu også kommet så langt med internet på pladsen, at der snart ikke er en krog på 

pladsen uden internet (-: 

Alle vores lejekontrakter er blevet gennemgået og er nu også ved at være opdateret. I den forbindelse er 

det kommet frem, at vi mangler at få udfærdiget en lejekontrakt med Herning lufthavn S/I. Den bliver der 

stadigvæk arbejdet på, men forventes på plads i løbet af foråret.  

Idet nye år vil vi i bestyrelsen gerne prøve at arrangere nogle arbejdsdage på pladsen og alle må meget 

gerne sætte kryds i kalenderen den 23-24 april. Der vil blive sendt mere ud omkring dette senere. 

Med generalforsamlingen den 26. Februar, er det også sat et punktum for Bent Henriksens side 

(repræsentant fra Herning idrætsråd), da han har valgt at trække sig ud af bestyrelsen efter ca. 25 år. I den 

forbindelse vil jeg gerne takke Bent for hans indsats i de 25 år.  

 

På Bestyrelsens vegne 

Rasmus Møjbæk 

 


